

Mötesnoteringar för Guldstadens Boxningsklubbs Styrelsemöte

Mötet äger rum på Lasarettsvägen 35 Skellefteå den 5:e maj 2024

Dagordning

1. Ordförande Jens Pihlblad förklarar mötet öppnat.
2. Dagordningen godkännes
3. Tränarrapport.

Motionsgruppen: Terminen har flytit på bra. Många medlemmar i gruppen, 20-25 aktiva på träningarna, mindre nu på vår och sommaren.

Stark grupp och viktig ekonomiskt.

Finns planer på att utöka den verksamheten i början på terminen och förslaget är att hyra gymnasalen uppe på Edda dom första veckorna.

Tävlingsgruppen: Fungerat bra men tappade många medlemmar efter juluppehållet. Fyllde på med medlemmar efter jul från nybörjargruppen.

Problem med tränare för att åka på alla tävlingar, vi behöver bli fler tränare för att fylla behovet och att befintliga tränare tar ett större ansvar att åka.

Medlemmarna trivs och har roligt på träningarna.

Nybörjargruppen: 3st nya tränare för den gruppen och det har fungerat bra för dom. Bra med närvaro på träningarna.

Resultatet får vi se på vår klubb tävling.

Finns fortsatt ett behov av tränarutbildning och detta är kollat med Svenska Boxningsförbundet och pågående.

Säsongsavslutning för tävlingsgruppen vecka 23 och omstart vecka 27.

4. Tävlings säsongen 2023/24
Vi har varit representerade på en del större och några mindre tävlingar både nationellt och internationellt.
Vi toppade säsongen med ett SM silver för Zacharias Dahlberg
Diplomgruppen har varit dåligt representerade på tävlingar under säsongen och även diplomserien har fått klara sig mer eller mindre utan GBK.
5. GBK:s lokal
Ställa i ordning i Gymmet, datum för iordningställandet bestäms till den 26/6
Lokalen har under säsongen fått ett rejält lyft vilket gett ett uppskattat mottagande av medlemmarna.
6. Praktiska frågor runt klubben och klubblokalen.
Förråd. Förråden kollas upp och Jens ska kolla upp om det stora förrådet så vi har en egen nyckel till det och det som inte är vårt ska plockas bort.
Städningen: Robotdammsugaren ska sättas i bruk (Jens Pihlblad) och Naomi Wiklund fortsätter till hösten om intresse finns.
7. Tränarfrågor och upplägg
Jens kommer inte att ha fasta pass till hösten men kan hjälpa till.
Tränarmöte kommer att hållas den 4/6 för tränarfrågor och upplägg för sommaren och hösten.
8. Sponsorer och andrar intäkter.
Sponsoravtal framtaget, vem tar ansvar för att söka sponsorer?

Försäljning av kakor osv... har fungerat bra ekonomiskt men är krävande. Stödkommittén behöver ta ett större ansvar. Någon måste vara ansvarig för upplägg, hantering och ekonomin under försäljningen. David vill inte vara den som håller i det ekonomiska ansvaret vid föreningens kakförsäljningar i fortsättningen.

GBK har som mål att utföra ett försäljningstillfälle av något under vår och höstterminen.

Jens skickar inloggningsuppgifter för Privab till Anton och David.

Vi tittar på möjligheten att hålla en boxningsfys för tex Northvolt eller andra företag på lördagar.

9. Övriga Frågor.

Föreningsavgiften skall höjas enligt nedan föreslaget.

Medlemmar 11-17 år 1250kr föreslaget, tidigare 1000kr

Medlemmar 18-50+ år 1750kr föreslaget, tidigare 1500kr

Tävlingsgrupp 11-17 år 1500kr föreslaget

Tävlingsgrupp 18+ år 2000kr föreslaget

Ändra stadgarna inför extra insatt årsmöte till hösten 2024.

Vi kommer även att lägga till en bilaga till stadgarna.

Extra årsstämma skall hållas i mitten av augusti.

Ordförande och kassör ska väljas för 2år och inte samma år.

10. Mötet avslutas.